
 مدیر زنیت: مشکل مالی نداریم
که آزمون را بفروشیم

مدیر ورزش��ی باشگاه زنیت س��ن پترزبورگ اعلام 
کرد این باش��گاه تمایلی به فروش مهاجم ایرانی خود 
به ناپولی ندارد. به گزارش ایس��نا، خاویر ریبالتا درباره 
فروش س��ردار آزمون به ناپولی در زمان نقل وانتقالات 
گفت: من هم یکس��ری از این اخب��ار را در روزنامه ها 
خواندم. تنها می توانم بگویم پیش��نهادی به دست ما 
نرسیده اس��ت. س��ردار آزمون مهاجم کاملی است و 
با توجه به س��نی که در آن قرار دارد از تجربه بالایی 
برخوردار اس��ت. چه در باش��گاه و چه در تیم  ملی او 
بازیکن کاملی محس��وب می شود و هم سرعت دارد و 
هم قدرت. او بازیکن مهمی برای ما اس��ت و گل های 
خوبی نیز به ثمر رس��انده اس��ت و از نظر من مهاجم 
کاملی است. او در بخش دیگری از سخنان خود گفت: 
با وجود ش��یوع کرونا ما مشکل مالی برای فروش این 
بازیکن نداریم. خوشبختانه بزودی همه چیز به شرایط 
قبلی باز خواهد گشت و مشکلات برطرف می شود. در 
هر صورت همان طور که گفتم ما قصد فروش بازیکنان 
خود از جمله سردار آزمون را نداریم و هر تیمی بخواهد 

برای او اقدام کند کار آسانی ندارد.

سفر توماس باخ به ژاپن لغو شد
س��فر رئیس کمیته بین المللی المپیک به ژاپن که 
میزب��ان بازی های المپیک توکیو اس��ت، لغو ش��د. به 
گزارش Insidethegames، توماس باخ قرار بود ماه 
آینده به ژاپن سفر کند و بازدیدی از مراحل آماده سازی 
برای بازی های المپیک توکیو داشته باشد اما اکنون این 
سفر به دلیل شیوع ویروس کرونا لغو شده است. باخ تا 

سال ۲۰۲۱ دیگر به ژاپن سفر نمی کند. 
باخ همچنین تصمیم داشت سفری به هیروشیما که 
سال ۱۹۴۵ مورد اصابت بمب اتم قرار گرفت، داشته باشد 
و حمل مش��عل المپیک هم در این ش��هر انجام شود اما 
برنامه حمل مشعل المپیک هم به دلیل تعویق المپیک و 
نگرانی ها بابت شیوع ویروس کرونا تعلیق شد. سخنگوی 
IOC اعلام کرد به دلیل محدودیت سفر از طرف دولت 
ژاپن، توماس باخ به ژاپن نمی رود، چرا که بیش از 6 هزار 
نفر در شهر میزبان بازی های المپیک و پاراالمپیک )توکیو( 

آلوده شده اند. 

اسطوره لیورپول به کرونا مبتلا شد
آزمای��ش کرونای »کنی دالگلیش« بازیکن و مربی 
س��ابق فوتب��ال مثبت اعلام ش��د و باش��گاه لیورپول 
انگلیس این موضوع را تأیید کرد. به نقل از س��اکرنت، 
کنی دالگلیش اس��طوره لیورپ��ول که با این تیم 3 بار 
قهرمانی در اروپا را کسب کرده و نزد هواداران لیورپول 
از محبوبیت بالایی برخوردار است، به کرونا مبتلا شد. 
باشگاه لیورپول ضمن تایید این خبر خواستار احترام 
به فضای شخصی دالگلیش شد. کنی دالگلیش مدت ها 
از بیماری عفونی رنج می برد و اکنون با توجه به ابتلا 
به کرونا، مراقبت از او در بیمارس��تان بسیار حساس تر 

خواهد بود. 

ارسال نامه پیشنهادی 2 باشگاه
برای ادامه مسابقات لیگ قهرمانان آسیا

از جم��ع ۴ نماینده ایران در لیگ قهرمانان آس��یا 
۲ باش��گاه نامه پیشنهادی خود را برای برگزاری ادامه 
بازی ها به س��ازمان لیگ ارسال کردند تا این سازمان 
نامه ها را به کنفدراس��یون فوتبال آسیا ارسال کند. به 
گزارش فارس، کنفدراسیون فوتبال آسیا از نمایندگان 
کش��ورها در لیگ قهرمانان آس��یا نظرخواهی کرده تا 
آنها بسته پیش��نهادی خود را برای ادامه مسابقات به 
AFC ارس��ال کنند. قرار است این نامه ها به سازمان 
لیگ ارائه و سپس به کنفدراسیون فوتبال آسیا ارسال 
شود. س��هیل مهدی، رئیس کمیته مسابقات سازمان 
لی��گ درباره اینکه آیا باش��گاه ها نامه ه��ای خود را به 
س��ازمان لیگ تحویل داده اند یا خیر؟ اظهار داشت: ۲ 
باشگاه نامه پیشنهادی خود را ارسال کرده اند و منتظر 
هستیم ۲ باشگاه دیگر نیز نظرات خود را اعلام کنند. 

چهارمین مرحله معوقات داوران 
کشتی پرداخت شد

س��خنگوی فدراسیون کش��تی از پرداخت مرحله 
چهارم معوقات ۱۰ س��اله حق الزحمه داوران کش��تی 

خبر داد. 
ب��ه گزارش مهر، محمدابراهی��م امامی با بیان این 
مطلب افزود: با توجه ب��ه معوقات حق الزحمه داوران 
طی ۱۰ س��ال گذش��ته و عزم جدی فدراسیون فعلی 
برای احقاق حقوق حقه این قشر زحمتکش، بی ادعا و 
تاثیر گذار در ورزش اول کشور، از مدتی پیش با پیگیری 
کمیسیون داوران و تبادل نظر و مشورت با افراد ذی نفع 
تصمیم گرفته شد با شرایط موجود نسبت به پرداخت 

بدهی ها در چند مرحله اقدام شود. 
وی افزود: در ادامه این پرداخت ها دیروز شنبه مرحله 
چه��ارم معوقات داوری به حس��اب داوران واریز ش��د و 
همچنین مقرر است قسط بعدی نیز اواسط این هفته به 

حساب آنان واریز شود. 
امامی اظهار داشت: فدراسیون کشتی امیدوار است با 
وجود مشکلات عدیده مالی بتواند بزودی مبلغ باقیمانده 

از طلب داوران را نیز پرداخت کند. 
همچنی��ن در ۲ ماه گذش��ته فدراس��یون کش��تی 
 اق��دام ب��ه پرداخ��ت حق الزحم��ه ۴3 داور در 3 مرحله

 کرده است.

اخبار

ورزشی

در حالی که اخبار جسته و گریخته ای از شروع تمرینات تیم ها 
از ابتدای اردیبهشت منتشر شده بود، رئیس ستاد مقابله با کرونا 
در ورزش می گوید چنین مجوزی صادر نشده است و فعلا تیم ها 
باید در قرنطینه تمرینات خود را پشت سر بگذارند. کارشناسان 
 فوتب��ال و برخی مدیران س��ازمان لیگ بر ای��ن باورند می توان

۹ هفته باقی مانده از لیگ برتر فوتبال ایران را در حدود یک ماه و 
نیم برگزار کرد و پرونده نیمه تمام مسابقات فصل جاری را بست و 
مختومه اعلام کرد اما در شرایط کنونی مشخص نیست مسابقات 
از چه زمانی آغاز خواهد ش��د. بعد از اعلام تعطیلی رویدادهای 
ورزشی تا اطلاع ثانوی توسط رئیس جمهور، ناامیدی مربیان و 
بازیکن��ان برای اتمام بلاتکلیفی خود افزایش یافت اما اظهارات 
برخی مس��ؤولان و کارشناسان در روزهای گذشته زمزمه هایی 
را برای شروع مجدد تمرینات به وجود آورد تا مجددا طرح های 
عجی��ب و غریبی برای پرونده فصل جاری فوتبال ارائه ش��ود. 
مهم ترین خواسته باشگاه ها در روزهای گذشته، در نظر گرفتن 
مدت زمانی برای برگزاری تمرینات آماده س��ازی قبل از شروع 
مسابقات بود که مسؤولان سازمان لیگ و ستاد مقابله با کرونا 
تاکید کردند برای این موضوع، 3 هفته برای تیم ها در نظر گرفته 
شده است که در این فاصله تمرینات بدنسازی و آماده سازی خود 
را انجام دهند. برنامه ریزی س��تاد مقابله با کرونا در ورزش برای 
شروع فعالیت های ورزشی به طور ناخواسته این مهم را در اختیار 
تیم ها قرار می دهد که ابتدا تمرینات خود را آغاز کنند و سپس 
وارد چرخه مسابقات شوند، چرا که به گفته امیرعباس لشگری، 
رئیس کمیته مسابقات فدراسیون پزشکی- ورزشی و عضو ستاد 
مقابله با کرونا در ورزش، همان طور که فوتبال به صورت پلکانی 

تعطیل شد، به همین صورت هم آغاز خواهد شد و در ابتدا تیم ها 
از حیث سلامت بازیکنان و کادر فنی غربالگری می شوند و بعد از 
شروع تمرینات، اگر مشکلی به وجود نیامد، مسابقات بدون حضور 
تماشاگران برگزار خواهد شد. یکی از اظهارات لشگری درباره شروع 
تمرینات تیم ها بود که وی تاکید کرد این موضوع بررسی خواهد 
شد و چه بسا در برخی شهرها که پیک کرونا سپری شده، بتوان 
تمرینات تیم ها را تحت تدابیری برگزار کرد. طرح این موضوع 
در ش��رایطی که رئیس جمهور هم تاکید کرد در برخی شهرها 
پیک ابتلا به کرونا س��پری ش��ده و این ویروس روند کاهشی را 
آغاز کرده، باعث امیدواری برخی تیم ها شد تا شاید بتوانند زودتر 
تمرینات خود را برگزار و عقب افتادگی خود را از حیث تمرینات 
بدنسازی جبران کنند و در هنگام شروع مسابقات آماده شوند. 
بعد از گذشت چندین روز از این موضوع، خلیلیان، رئیس ستاد 
مقابله با کرونا در ورزش در اطلاع رسانی جدیدی شروع تمرینات 
از اردیبهش��ت را غیرممکن دانست، چرا که به گفته وی، ستاد 
ملی مقابله با کرونا در ورزش، مجوز شروع تمرینات تیم ها را از 
ابتدای اردیبهشت صادر نکرده است و قرار نیست چنین اتفاقی 
رخ بدهد. با این وجود، او می گوید طرح برگزاری ادامه مسابقات 
لیگ برتر را بررسی می کنند و درباره شروع تمرینات برخی تیم ها 
تصمیم گیری خواهند کرد اما وی نگفت که چه زمانی این اتفاق 
رخ خواهد داد. به طور علی الحساب، فعلا نباید چشم انتظار شروع 
لیگ برتر تا یک ماه آینده بود، چرا که با در نظر گرفته شروع نشدن 
تمرینات تیم ها تا یکی دو هفته آینده و فاصله 3 هفته ای برای 
 برگزاری تمرینات تیم ها تا شروع لیگ برتر، عملا رقابت ها فعلا 

برگزار نمی شود.

زینب حسینی: برگزاری مجمع انتخاباتی برای حداقل ۱3 فدراسیون 
که تعدادی از آنها با بلاتکلیفی به جا مانده از سال های قبل مواجه 
هستند، بخشی از دغدغه وزارت ورزش در سال جاری خواهد بود. 
مواجهه یکباره ایران و جهان با کرونا و تأثیر مستقیمی که شیوع و 
گستردگی این ویروس کشنده بر فعالیت تمام حوزه ها و از جمله 
ورزش داش��ت، عمر بسیاری از مش��کلاتی را که قرار بود پرونده 
 آنها س��ال گذشته بسته شود را، به امسال کشانده است. با توجه
 )IOC( به تعویق یک ساله ای که توسط کمیته بین المللی المپیک
در زمان برگزاری بازی های المپیک توکیو اعمال شد، امسال خیلی 
از رشته های ورزشی درگیر رقابت های انتخابی برای المپیک هستند 
که باید سال پیش در آنها شرکت می کردند اما لغو مسابقات به 
خاطر ویروس کرونا، برگزاری آنها را تا امسال و حتی سال آینده 
به تعویق انداخت. بدین ترتیب دغدغه ای که از ابتدای سال قبل 
و حتی ماه های پیش از آن بابت مهیا کردن شرایط مالی و فنی 
برای نتیجه گیری در میادین انتخابی المپیک برای مدیران عالی رتبه 
ورزش شکل گرفته بود، کماکان ادامه دارد. مضاف بر اینکه در بعد 
داخلی هم دغدغه های همیشگی پابرجاست که برگزاری مجامع 

انتخابی فدراسیون ها یکی از آنهاست. 
لزوم برگزاری انتخابات حداقل ۱۳ فدراسیون ■

طی س��ال جاری در 3 فدراس��یون اسکی، دوچرخه سواری و 
ورزش های زورخانه ای دوره ریاست رؤسا به پایان می رسد اما ۱۰ 
فدراسیون دیگر هم هستند که ماه ها از پایان دوره مدیریت قانونی 
آنها می گذرد اما برگزار نشدن انتخابات شان یا به نتیجه نرسیدن 
اقدامات لازم در این زمینه باعث بلاتکلیف ماندن آنها شده است. با 
این حساب وزارت ورزش که همچون دیگر ارگان ها سال جاری را 

به خاطر بحران کرونا دست به عصا آغاز کرده باید به فکر برگزاری 
۱3 انتخابات برای فدراسیون ها باشد، البته اگر در میانه راه عامل 
خودساخته و خودسرانه ای باعث افزایش این تعداد فدراسیون نشود. 

ادامه بلاتکلیفی های 2 سال قبل ■
از میان فدراسیون هایی که نیازمند برگزاری انتخابات طی سال 
جاری هستند، ضرورت برگزاری مجمع درباره ۲ فدراسیون بیشتر 
از دیگر فدراسیون ها حس می شود؛ فدراسیون هایی که پایان دوره 
ریاس��ت قانونی آنها مربوط به سال ۹۷ می شود اما طی ماه های 
گذشته بسیاری از حواشی دست به دست هم داد تا مانع برگزاری 
انتخابات آنها ش��ود. این ۲ نهاد، فدراس��یون تنیس و فدراسیون 

ورزش های همگانی هستند. 
به جا مانده ها از سال ۹۸ ■

در طول س��ال گذشته دوره ریاس��ت برخی فدراسیون ها به 
پایان رسید، انتخابات برخی از آنها برگزار شد اما این برنامه درباره 
برخی دیگر به دلایل مختلف به سرانجام نرسید. ضمن اینکه جز 
پایان دوره قانونی ریاس��ت، عواملی دیگر مانند استعفا، برکناری، 
لغو انتخابات یا ابطال آن هم برخی دیگر از فدراس��یون ها را وارد 
فاز انتخاباتی کرد. این فدراسیون ها عبارتند از: فدراسیون پزشکی 
ورزشی، فدراسیون موتورسواری و اتومبیلرانی، فدراسیون شطرنج، 
فدراسیون ورزش های دانش��گاهی، فدراسیون ووشو، فدراسیون 
بولینگ و بیلیارد، فدراس��یون دوومیدانی وفدراس��یون فوتبال. 
همچنین عمر مدیریت آن دس��ته افرادی که سال ۹۵ عهده دار 
ریاس��ت در فدراس��یون ها شدند هم طی س��ال جاری به پایان 
می رسد. این فدراسیون ها عبارتند از: فدراسیون اسکی، فدراسیون 

دوچرخه سواری و فدراسیون ورزش های زورخانه ای.

بررسی شایعه از سرگیری مسابقات ورزشی بدون حضور هواداران

قرنطینهورزشدستکمتایکماه
۱۳ فدراسیون در انتظار انتخابات در سال جدید

طلسمبیرئیسهامیشکند؟

آخرین وضعیت اساسنامه کمیته ملی المپیک
اساسنامه کمیته ملی المپیک فرآیندی ۲ ساله را طی کرد. یک سال کار کارشناسی در کمیته انجام شد، سپس به تایید IOC رسید و 
یک سال نیز در کمیسیون اجتماعی دولت مورد بررسی قرار گرفت. اساسنامه کمیته ملی المپیک پس از تصویب در کمیسیون اجتماعی 
دولت در هیأت دولت تصویب شده است. این اساسنامه پس از تایید در شورای نگهبان باید دوباره به دولت بازگردد. 

وزی��ر ورزش مذاکراتی را با چند گزین��ه برای حضور در 
هیأت مدیره باش��گاه پرسپولیس انجام داده و احتمال اینکه 
از بین گزینه های جدید مدیرعامل سرخپوشان انتخاب شود 

هم وجود دارد. 
رقابت های لیگ برتر فوتبال ایران در حالی به دلیل شیوع 
ویروس کرونا با تعطیلی روبه رو ش��د که پرسپولیس تا پایان 
هفته بیست و یکم با ۴۷ امتیاز صدرنشین است و با تیم های 

دوم و سوم جدول اختلاف ۱۰ امتیازی دارد. 
با این حال باشگاه پرسپولیس با وجود موفقیت های متوالی 
تیمش در فوتبال باشگاهی ایران با مشکلات مدیریتی فراوان دست 
و پنجه نرم می کند. محمدحسن انصاری فرد در همان روزهای 
ابتدایی تعطیلی بازی ها، به دلیل اختلافات شدید با هیأت مدیره، 
از مدیرعاملی اس��تعفا کرد تا مهدی رسول پناه به عنوان رئیس 

هیأت مدیره قبول مسؤولیت کرده و سرپرست باشگاه شود. 
ای��رج ع��رب نیز در نیم فص��ل رقابت های لی��گ برتر به 
دلیل اختلاف با انصاری فرد، مدیرعامل وقت پرس��پولیس از 
هیأت مدیره کنار رفت تا روزهای سخت مدیریتی با کوهی از 

بدهی های مالی فرا برسد. 
 پ��س از جدایی انصاری فرد، مهدی محمدنبی نیز از جمع
 ۴ نفره هیأت مدیره جدا شد. او رفتن به ساختمان فدراسیون 
را برای نشستن روی صندلی دبیرکلی به ماندن در هیأت مدیره 

پرسپولیس ترجیح داد. 
از این رو از جمع ۵ نفره هیأت مدیره پرسپولیس در ابتدای 
فصل تنها مهرداد هاشمی، مهدی رسول پناه و علی رغبتی باقی 
مانده اند تا راهکاری را برای پرداخت بدهی ۲ میلیون یورویی 
پرسپولیس و همچنین جبران کسری بودجه نزدیک به ۲۵ 
میلیارد تومانی سرخ ها بابت باقیمانده قرارداد با بازیکنان این 

تیم برای فصل جاری بیابند. 
مهرداد هاشمی، مدیرعامل اسبق باشگاه سایپای تهران که 
مسؤول رسیدگی پرونده های پرسپولیس در فیفا بابت عدم 
پرداخت مطالبات بازیکنان و مربیان خارجی است، در ظاهر 
حاضر به پذیرش مدیرعاملی نشده، هر چند در این باره گفته 
می ش��ود او بی میل به قبول مسؤولیت مدیرعاملی نیست و 

تلاش هایی را هم در همین زمینه انجام داده است. 
باشگاه پرسپولیس با کارگزار رسمی خود در جهت استفاده 
از برند باشگاه برای درآمدزایی نیز به مشکل خورده و به دنبال 
افزایش سهم خود در این قرارداد است اما مدیران این شرکت 

تاکنون حاضر به پذیرش این موضوع نشده اند. 
همچنین سرخ ها هنوز موفق به جذب اسپانسر برای ادامه 
رقابت های لیگ برتر و لیگ قهرمانان آسیا نشده اند تا بتوانند 
پولی دریافت کرده و بخشی از بدهی های خود را پرداخت کنند. 
این اتفاق به خاطر اختلاف نظر بین 3 عضو فعلی هیأت مدیره 

پرسپولیس رقم خورده است. 
بن بس��ت فعلی پرسپولیس در عقد قرارداد با شرکت های 
تجاری برای تأمین منابع مالی و حجم انبوه طلبکاران سبب 
شده بحران مالی در این باشگاه بیشتر از گذشته شود و اعضای 
هیأت مدیره  که با یکدیگر اختلاف سلیقه پیدا کرده اند، کاری 

از پیش نبرند. 
این ش��رایط باعث ش��ده هر یک از اعض��ا گفت وگو های 
جداگانه ای را با مسعود سلطانی فر )وزیر ورزش( داشته باشند 
و او را در جریان تصمیم گیری های جاری قرار دهند تا منتظر 
تصمیم نهایی رئیس حقوقی مجمع باشگاه پرسپولیس برای 
س��امان دادن به وضعیت فعلی چینش اعضای هیأت مدیره 

باشند. 
در این میان نیاز هیأت مدیره پرسپولیس به ۲ عضو جدید، 
 دس��ت وزیر ورزش را باز گذاشته تا در مذاکره با گزینه های

مد نظرش، نیم نگاهی هم به انتخاب مدیرعامل از بین ۲ عضو 
جدید داشته باشد. در این رابطه گفت وگوهایی هم بین وزیر 
ورزش و چند مدیر باسابقه ورزشی انجام شده و این احتمال 
وجود دارد مدیرعامل جدید پرس��پولیس از افرادی غیر از 3 

عضو فعلی هیأت مدیره انتخاب شود. 
هیأت مدیره پرسپولیس در اندیشه انتشار اسناد مالی مبهم! ■

هیات مدیره باش��گاه پرسپولیس تصمیم به انتشار برخی 

اسناد مالی دارد تا هواداران این تیم را در جریان پشت پرده 
قراردادهایی که ابهام دارند قرار دهد.

مهدی رسول پناه، سرپرست باشگاه پرسپولیس در حالی 
امور جاری این باش��گاه را پس از کناره گیری محمدحس��ن 
انصاری فرد از مدیرعاملی باشگاه بر عهده گرفته که هر روز با 

پرونده های جدیدی روبه رو می شود.
رئیس هیات مدیره باشگاه پرس��پولیس در فراهم کردن 
مناب��ع مالی برای پرداخت بدهی های فراوان پرس��پولیس با 
مشکل جدی روبه رو شده است. از سوی دیگر پرونده برخی 
بدهکاری های این باش��گاه به اشخاص حقیقی و حقوقی نیز 
ابهام��ات جدیدی را در هیات مدی��ره ایجاد کرده که مدعی 
هس��تند در دوران مدیرعاملی انصاری ف��رد به هیچ وجه در 

جریان آنها نبوده اند.
از س��وی دیگر صحبت های مسؤولان س��ابق باشگاه در 
رسانه ها باعث فش��ار هواداران پرسپولیس روی هیات مدیره 

فعلی شده است.
از این رو هیات مدیره باشگاه پرسپولیس تصمیم دارد برخی 
پرونده های مالی باشگاه را در صورت ایجاد حاشیه دوباره منتشر 
کرده و درباره آنها شفاف س��ازی کند؛ هیات مدیره ای که در 
روزهای اخیر با حاشیه های مختلف روبه رو بوده اما تصمیم به 

سکوت گرفته تا فشار جدیدی را تجربه نکند.

اختلاف دیدگاه در هیأت مدیره پرسپولیس و دیدارهای جداگانه با وزیر ورزش
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